

「高情遠致」

馬太福音 6:25-33



討論問題：

在馬太福音 6:25-34 中，耶穌命令我們不要為生活憂慮；吃什麼，喝什麼，穿什麼。相反，耶穌鼓勵我們在日常的需要上信靠神，在生活中優先尋求他的國和他的義。

你是優先尋求他的國和他的義嗎？如果是，證據是什麼？如果不是，為什麼？

MISSION/VISION 我們的使命與異象

**Big Church Small Church
Making Disciples by taking a “STAND”**

大教會小教會

| Serve (One Another) 服侍 (彼此) | Train (Word & Prayer) 訓練 (讀經及禱告) | Adore (Worship) 敬拜 (崇拜) | Neighbor (Community) 愛鄰 (群體) | Disciple (Evangelism) 造就 (傳道) |
|---|---|---|---|--|
| 1 Peter 彼前 4:10-11; Acts 徒 2:44-45 | Heb. 來 5:11-6:3; Acts 徒 2:42 | John 約 4:23; Acts 徒 2:42-43, 46-47 | Heb. 來 10:25; Acts 徒 2:42, 44-46 | Col. 西 4:3-6; Acts 徒 2:41, 47 |

CHURCH STAFF 教牧同工

Senior Pastor 主任牧師

Mike Lee 李曉秀牧師
● mikelee@seattlecbc.org

Interim Youth Pastor 臨時青年牧師

Ming Lee 利明漢牧師
● mlee@seattlecbc.org

Children’s Director 兒童部主任

Kerry Chew 趙伍美珍女士
● kerrychew@seattlecbc.org

Administrative Assistant 行政助理

Marvin Chan 陳文安
● mchan@seattlecbc.org

Administrative Assistant 行政助理

Jacqueline Cheung 張翠兒
● jcheung@seattlecbc.org

WELCOME
WE'RE GLAD YOU'RE HERE!

歡迎蒞臨
華人浸信會



BEACON HILL CHURCH

5801 Beacon Ave. S, Seattle, WA 98108-3103
206-725-6363 ● www.beaconhillchurch.com
Office Business Hours : Mon-Fri ● 9:00a—4:30p

Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age. Matthew 28:19-20

所以你們要去使萬民作我的門徒，
奉父子聖靈的名給他們施浸，
凡我所吩咐你們的都教訓他們遵守。
我就常與你們同在，直到世界的末了。

9.25.2022

ANNOUNCEMENTS

Welcome

歡迎

*Songs of Praise

敬拜

Shepherd's Prayer

牧禱

Announcements

會聞

Prayer

祈禱

Sermon

證道

Benediction

祝福

*Please stand (if able)

*請站立(如果可以的話)

Worship Leader: Jeff Liu

帶領敬拜: 廖鎮軒

Shepherd: Dan Park (Cairo)

牧人: Dan Park (開羅)

Preacher: Pastor Mike Lee

講員: 李凝秀牧師

Cantonese Interpreter: Andrew Ho

粵語傳譯: 何志安

Sermon: "Higher Pursuit" Matthew 6:25-33

講題: 《高情遠致》 馬太福音 6:25-33

In person worship service check-in at kiosk.

Please make sure you sign in for contact tracing .

實體崇拜請在登記枱簽到

請確保你已簽到以便跟進聯繫

- **Youth Sunday School**- No middle school and high school Sunday school today
- All seniors are invited to attend our **Care & Prayer luncheon** **Fri Sep 30 12:00-2:30** in the Fellowship Hall. For transportation & more info, please contact the church office 206-725-6363.
- Get your creative juices flowing - BHC Children's Ministry will be hosting a **Fall Festival and Trunk 'n Treat** on Saturday, October 29, 2022 4:00 PM - 6:00 PM. Looking for volunteers to bring their decorated vehicles. Award for the most creative, interactive, and popular trunks. To sign up or for more information contact Kerry at kerrychew@seattlecbc.org
- The Christian Social Concerns Committee is conducting a **Big Church Socks & Underwear Drive** for distribution to the homeless by Seattle's Union Gospel Mission. Please bring new underwear & socks to the barrel in the Narthex by Nov 30.

會聞

- **青年主日學**: 今天初高、高中無主日學。
- **秋收節**: 讓您的創意源源不斷 - 華浸兒童事工將於 2022 年 10 月 29 日禮拜六下午 4 至 6 點舉辦秋收節和 Trunk 'n Treat。徵尋志願者帶來裝飾車輛。獎勵最具創意、互動和受歡迎的車尾箱。報名或詳情請通過 kerrychew@seattlecbc.org 聯繫 Kerry。
- **長青聚會**: 9/29 禮拜四中午 12 點開始。請在 11:45 之前抵達。報名至 9/26 禮拜一截止。詳情請聯繫: 譚穎文 206-227-4846、劉仲均 206-218-2945 或李梅詠雯 239-300-3319。
- **基督教社會關懷委員會**正舉辦一場大教會捐贈襪子和內衣褲活動，由西雅圖聯合福音使團分發給露宿者。請在 11/30 前將新內衣褲和襪子帶到前廳的桶中。

Higher Pursuit

Matthew 6:25-33

Sermon Questions:

In Matthew 6:25-34, Jesus commands us not to be worried about our life, as to what we will eat, drink, and wear. Instead, Jesus encourages us to trust God for our daily needs and live a life seeking first His kingdom and His righteousness. Are you living a life that seeks first His kingdom and His righteousness? If so, what is the evidence? If not, why?